
Politieke vragen VVD 

 

1. We lezen dat 80% van het uitvoeringsprogramma behorend bij het bestuursakkoord is 
uitgevoerd of opgestart. Voor een aantal plannen/activiteiten uit het bestuursakkoord 
is nog geen dekking opgenomen in ons bestedings- en dekkingsplan, terwijl hiervoor 
wel (nieuwe) voorstellen voor worden gedaan door het college.  
In dit kader hebben wij de volgende vragen: 
a. Had het college, met de wetenschap dat er financieel gezien lastige jaren aankomen, bij de 
start van haar periode niet beter in kunnen zetten op bijvoorbeeld 40 of 50% realisatie van de 
voorgenomen plannen? Of in elk geval meer rekening kunnen houden met deze 
omstandigheid, aangezien deze ook in 2022 bekend was? 
 
Er is naar aanleiding van de tegenvallende meicirculaire gesteld dat er geen ruimte is 
voor nieuw beleid dat extra geld kost. Nieuwe plannen of initiatieven worden alleen in 
gang gezet als ze in de plaats komen van bestaande plannen of als ze binnen bestaande 
taakvelden- en budgetten kunnen worden opgevangen. Ambities of toegekende 
programmabudgetten worden op termijn mogelijk bijgesteld. 
 
b. Mogen wij hieruit concluderen dat het college, in tegenstelling tot de uitspraak dat zij graag 
100% realiseert de komende 2 jaar, ook zeer kritisch is op haar eigen ambitie(s) en hierin de 
komende maanden bijstelt waar nodig? 
c. Indien het antwoord op vraag b ‘ja’ is: welke ambities worden geparkeerd? 
d. Zo nee, waarom niet? En waar gaat dit dan ten koste van? We kunnen onze financiële 
middelen immers maar 1x uitgeven. 

 

2. Er wordt €2.000.000,- uitgetrokken voor onze organisatie en formatie. 
a. Welke ambitie en visie beoogt het college hiermee te realiseren?  
b. Meer concreet: waar staan we met deze investering over 2 jaar? Wat gaan we hiervan zien, 
zowel intern als voor onze inwoners? 
 
Er komen steeds meer taken op ons af. En natuurlijk hoort daar capaciteit bij. Wel 
vragen wij ons af: 
 
c. Is de basis van onze organisatie op orde? Of wordt deze 2 miljoen aangewend als ‘pleister op 
de wond’ voor de korte termijn? 
d. Voorziet het college in de komende jaren soortgelijke investeringen in dit kader c.q. wordt er 
voldoende gekeken naar toekomstige ontwikkelingen op dit vlak? 

 

3. Om het gat in de begroting de komende jaren te verkleinen, stelt het college onder 
andere voor de OZB aanzienlijk te verhogen. Dit is wat ons betreft niet te rijmen met de 
forse investeringen die de afgelopen tijd zijn gedaan op bijvoorbeeld het vlak van 
sport/recreatie. Wij hebben daarbij ook steeds de kanttekening geplaatst waar deze 
investeringen van betaald zouden moeten worden. 
a. Is het college het met ons eens dat zij met de keuze om bijvoorbeeld 2,2 miljoen uit te 
trekken voor de verhuizing van Red Sox met 70 leden, vanwege oude beloften, alle inwoners 



van onze gemeente nu op laat draaien? Immers, dit bedrag gaat de OZB verhoging (wat in 
2025 1,5 miljoen extra op moet leveren) flink te boven.  
b. Hoe gaat het college dergelijke situaties in de toekomst voorkomen en ervoor zorgen dat de 
OZB geen sluitpost meer wordt voor dergelijke missers waarvan onze inwoners onder de 
streep de rekening betalen? 


